

Amazing 台湾  
TAIWAN

5D4N  
台北 / 宜兰  
(入住福朋喜来登酒店)  
TAIPEI / YILAN  
(Stay at FOUR POINTS BY SHERATON)

Tour Code: WML

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



Taiwan  
台湾

FOUR POINTS  
BY SHERATON  
八里福朋喜来登酒店

FOUR POINTS  
BY SHERATON  
Linkou

FOUR POINTS  
BY SHERATON  
宜蘭礁溪福朋喜来登酒店



Shen'ao Rail Bike  
RAIL BIKE-深澳铁路自行车体验



Lanyang Museum (Outlook)  
兰阳博物馆(外观拍照)



Little White House Tamsui  
淡水小白宫

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

Country Road (Sika Deer Feeding Experience)  
乡间小路(梅花鹿喂食体验)

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考



Sanxing Spring Onion Farm  
(Experience DIY Scallion Pancake Session)  
三星葱农场体验 (拔葱/洗葱/葱油派DIY)

Wufengqi Waterfall  
五峰旗瀑布风景区

Chaojing Park (Harry Potter Broomstick)  
潮境公园 (哈利波特大扫把)



## 精简行程

### 第一天 启程 ✈️ 桃园 🚌 宜兰 (机上用餐/晚)

- ☑️ 三星葱农场体验 (拔葱/洗葱/葱油派DIY)
- ☑️ 乡间小路 (梅花鹿喂食体验)
- ☑️ 汤围沟温泉公园

### 第二天 宜兰 🚌 台北 (早/午/晚)

- ☑️ 五峰旗瀑布风景区
- ☑️ 兰阳博物馆 (外观拍照)
- ☑️ 潮境公园 (哈利波特大扫把)
- ☑️ RAIL BIKE - 深澳铁路自行车体验
- ☑️ 台湾最美 - 八斗子火车站

### 第三天 台北 (早/-/-)

- ☑️ 淡水红毛城 + 小白宫 (含入园门票)
- ☑️ 淡水老街
- ☑️ 凤梨酥DIY
- ☑️ 亚洲最大诚品生活馆 - 新店裕隆城

### 第四天 台北 (早/午/-)

- ☑️ 忠烈祠
- ☑️ 故宫博物院 (含入园门票)
- ☑️ 林口三井OUTLET PARK

### 第五天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑️ 自由活动



✓ 4早餐 / 2午餐 / 2晚餐

风味餐：

★ 瓮缸鸡

★ 金品茶楼小笼包

#### 购物店

- ✓ 山地特产中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 茶艺馆
- ✓ 伴手礼专卖店
- ✓ 珍珠养殖中心

## 观光景点：

### 宜兰

- ◆ **三星葱农场** - 著名的三星乡体验当农夫的乐趣，在农场亲手拔三星葱和洗葱，并学习制作宜兰的特色小吃——三星葱葱油派。
- ◆ **乡间小路** - 可喂食可爱梅花鹿与梅花鹿近距离接触互动体验和赠送每人一份饲料。
- ◆ **五峰旗瀑布风景区** - 一座瀑布后面有五座尖峰并列的山，因此而得名。五峰旗瀑布在天气好的时候可以远眺翠绿山岚以及兰阳平原，所以这里也被称为兰阳八景中之一。

### 基隆

- ◆ **潮境公园 (哈利波特大扫把)** - 一处看海景的最佳处。园区内设有规划的枕木步道,还有许多雕塑品,巨大的飞天扫帚就像哈利波特的魔法扫把。
- ◆ **八斗子火车站** - 除了是全台离海边最近的火车站外,加高的月台可以远眺太平洋,感受海天一色的景致,其月台更是横跨基隆市 与新北市,也是全台唯一横跨两县市的车站,十分特别。

### 台北

- ◆ **淡水老街** - 淡水老街历史悠久其中以价廉物美的海风餐厅最受欢迎;小吃淡水鱼丸、鱼酥、铁蛋、阿给等最脍炙人口,都是淡水老街风味特殊的小吃。还可以欣赏百年历史的老镇。
- ◆ **淡水小白宫** - 西班牙式白色建筑。位于昔称的「炮台埔」地区,为淡水河口数来第二个山岗位置的至高处。1860年代淡水开港通商,这里成为洋人在淡水经商、贸易、居住的主要地区,当时兴建许多异国风貌的建筑
- ◆ **淡水红毛城** - 淡水三百余年的红毛城以亮眼的朱红色外墙为其特色,园区里有荷西时代、清领时期以及日据时代的建物,是台湾现存古老的建筑之一
- ◆ **亚洲最大诚品生活馆-新店裕隆城** - 集合了『诚品生活新店』、『威秀影城』、百货专柜、特色餐厅及美食街~真的很有得逛!!
- ◆ **故宫博物院** - 台北「故宫博物院」是上世纪60年代建成的,中国宫殿式的建筑,一至三楼为展览陈列空间,四楼为休憩茶座「三希堂」。藏有全世界最多的中华艺术宝藏,收藏品主要承袭自宋、元、明、清四朝,几乎涵盖了整部五千年的中国历史,数量近70万件,使国立故宫博物院拥有「中华文化宝库」的美名。



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 礁溪福朋喜来登酒店或同级 (房内独立汤池) x 1 晚
- ✓ 八里福朋喜来登酒店或同级 (房内独立汤池) x 1 晚
- ✓ 林口亞昕福朋喜來登酒店或同级 x 2 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考



DIY Pineapple Pastry  
鳳梨酥DIY



National Revolutionary Martyrs' Shrine  
忠烈祠



National Palace Museum  
故宫博物院



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN YILAN (MOB/D)

- ☑ Sanxing Spring Onion Farm  
(Experience DIY Scallion Pancake Session)
- ☑ Country Road (Sika deer feeding)
- ☑ Tangweigou Hot Spring Park

### D2 YILAN 🚗 TAIPEI (B/L/D)

- ☑ Wufengqi Waterfall
- ☑ Lanyang Museum (Outlook)
- ☑ Chaojing Park (Harry Potter Broomstick)
- ☑ Shen'ao RAIL BIKE experience
- ☑ Badouzi Railway Station

### D3 TAIPEI (B/-/-)

- ☑ Tamsui Fort San Domingo  
+ Little White House (Include Entrance Ticket)
- ☑ Tamsui Old Street
- ☑ DIY PINEAPPLE CAKE
- ☑ YES!LIFE Xindian Yulong City

### D4 TAIPEI (B/L/-)

- ☑ National Revolutionary Martyrs' Shrine
- ☑ National Palace Museum (Include Entrance Ticket)
- ☑ The Mitsui OUTLET PARK Linkou

### D5 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Free & Easy



✓ 4 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

★ Urn Chicken Flavor

★ King Ping Dumpling Cuisine

#### SHOPPING STOP

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Souvenir Shop
- ✓ Tea House

## TOURIST ATTRACTIONS:

### YILAN

- ◆ **Sanxing Spring Onion Farm** - Local farm in Sanxing and learn the ropes of farming with a spring onion farming experience. You will also enjoy a DIY scallion pancake session in this town regarded as one of the prime producers of vegetables in Taiwan
- ◆ **Country Road** - Can be surrounded by the cute deers and enjoy deer feeding experience and include fodder to give each person.
- ◆ **Wufengqi Waterfall** - There are five mountains with juxtaposed peaks behind a waterfall, hence the name Wufengqi Waterfall. When the weather is good, you can see the green mountains and Lanyang Plain in the distance, so it is also known as one of the eight scenic spots in Lanyang.

### KEELUNG

- ◆ **Chaojing Park (Harry Potter Broomstick)** - It is rich in natural resources and has a complex ecological species, mainly birds, fish, crabs and other invertebrates, is an important ecological conservation area.
- ◆ **Badouzi Railway Station** - In addition to being the closest railway station to the seaside in Taiwan, Badouzi Railway Station has a raised platform that allows you to overlook the Pacific Ocean and experience the scenery of the sea and the sky. The platform is even more horizontal. It straddles Keelung City and New Taipei City. It is also the only station in Taiwan that straddles two counties and cities. It is very special.

### TAIPEI

- ◆ **Tamsui Old Street** - Do not miss out the chance to fulfil your taste buds! Taiwanese snacks which you might want to give it a try such as fish ball soup, oily bean curd (Ag Gei), iron egg, etc. You can also enjoy the centennial history of the old town.
- ◆ **Little White House Tamsui** - Spanish white building. Located in the area formerly known as "Fortress Po", it is the highest point on the second hill in the Tamsui River estuary. In the 1860s, Tamsui opened a port for trade. It became the main area for foreigners to do business, trade and live in Tamsui. Many exotic buildings were built at that time.
- ◆ **Fort San Domingo** - The Hongmao City in Tamsui is more than 300 years old and is characterized by its dazzling vermilion exterior walls. There are buildings from the Dutch era, Qing Dynasty period and Japanese occupation era in the park. It is one of the oldest existing buildings in Taiwan.
- ◆ **YES!LIFE Xindian Yulong City** - It combines "Eslite Lifestyle Store", "Vieshow Cinemas", department store counters, specialty restaurants and food courts ~ it's really fun to shop!!
- ◆ **National Palace Museum** - The "National Palace Museum" in Taipei was built in the 1960s. It is a Chinese palace-style building. The first to third floors are exhibition spaces, and the fourth floor is the "Sanxi Hall", a leisure teahouse. It houses the largest collection of Chinese art treasures in the world. The collection is mainly inherited from the Song, Yuan, Ming and Qing dynasties, covering almost the entire five thousand years of Chinese history. It has a collection of nearly 700,000 items and is known as the "Treasure House of Chinese Culture."



#### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Four Points by Sheraton Yilan Jiaoxi or similar class (In-room have pool bath) x1 Night
- ✓ Four Points by Sheraton Taipei Bali or similar class (In-room have pool bath) x1 Night
- ✓ Four Points by Sheraton Linkou or similar class x2 Nights

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 台湾 TAIWAN ·



<b>货币</b> <b>Currency</b> 	<b>New Taiwan Dollar - TWD</b> <b>新台币 - TWD</b>	<b>信用卡</b> <b>Credit Card</b> 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> <b>Exchange Rate</b> 	<b>100 TWD = MYR 14</b> <b>100 新台币 = 马币 14</b> <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> <b>Dial Code</b> 	<b>Taiwan : +886</b> <b>台湾 : +886</b>
<b>电压</b> <b>Voltage</b> 	<b>Voltage - almost always 110 V</b> <b>电压 - 110伏特</b>	<b>插座</b> <b>Power Socket</b> 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”
<b>时差</b> <b>Time Different</b> 	<b>Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia</b> <b>台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差</b>	<b>行李托运</b> <b>Luggage Allowance</b> 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> <b>Weather</b> 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> <b>Aircraft Type</b> 	A330       A330		

<b>Departure Date:</b> 出发日期: <input type="text"/>	<b>Flight:</b> 航班行程: <input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费: <input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费: <input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费: <input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证: <input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险: <input type="text"/>
	<b>TOTAL:</b> 总数: <input type="text"/>

GD Partner:

